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PH-14414/2012. 

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

 

 

Készült: Heves Város Képviselő-testületének 2012. augusztus 31-én (pénteken) 09.00 órai 

kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Kis Tamás, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs, képviselők 

Csáki Zsigmond polgármester  

Balázs Ferenc alpolgármester 

Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke 

Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

  Szabó Sándor címzetes főjegyző 

                       Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

              Dr. Balázs Éva irodavezető 

                      dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

                       

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a képviselő-testület tagjait és a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 

megállapította, hogy a képviselő-testület tagjai közül 9 fő jelen van, a Képviselő-testület 

határozatképes. 

Bejelentette, hogy az ülés meghívóján egy napirendi pont szerepel, kérte, hogy a testület 

szavazzon a napirend elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 9 igen, egyhangú szavazással az alábbi 

napirendet fogadta el: 

 

 NAPIRENDI   JAVASLAT BETERJESZTŐ 

 

1.) Tájékoztató a Pensió 17 Kft. megkereséséről. 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

 

 

Napirend: 

 

1./ napirendi pont: Tájékoztató a Pensió 17 Kft. megkereséséről. 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 



367 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte az alapfokú oktatási intézmények Szülői Munkaközösségei tagjait és az 

érdeklődőket. 

Szóbeli kiegészítésében elmondta, hogy a 2012. augusztus 27-i ülésen a válságköltségvetés 

elfogadásakor Sveiczer Sándor tanácsnok úr kérdést tett fel a pénzügyi gondnoknak a 

közétkeztetés tárgyában. A pénzügyi gondnok válaszában elmondta, hogy tárgyalást folytatott 

a Penzió 17 Kft képviselőivel. Sveiczer Sándor úgy nyilatkozott, hogy kielégítő választ kapott 

a kérdésére, ezt követően azonban bejelentette, hogy eljárást indít az ügyben. A Tv2 megjelent 

a városban és az arról tájékoztatta, hogy Sveiczer Sándor Budapesten kíván nyilatkozni az 

üggyel kapcsolatban. A kiadványában megfogalmazottak miatt Csáki Zsigmond 

magánszemélyként személyiségi jogi pert indított. Reméli, hogy Sveiczer Sándor - korábbi 

feljelentéseivel ellentétben – nevesítve teszi meg a feljelentését, vagyis megnevezi, hogy 

szerinte ki szedte be az ebédpénzt és hogyan tüntette el, úgy ahogy azt a sajtónyilatkozatában 

tette. 

A Pensió 17 Kft. levelet írt az üggyel kapcsolatban, melyet megküldött az önkormányzatnak, a 

polgármesternek a jegyzőnek és a pénzügyi gondnoknak is. Erre a levélre készült egy válasz a 

hivatal részéről a pénzügyi gondnokkal egyeztetve. A Képviselő-testületnek arról kellene 

dönteni, hogy milyen álláspontot képviseljen ezzel kapcsolatban. Egyrészt van egy jelentős 

felhalmozott adósság 2012. július 12. előttről, amelyet az adósságrendezési törvény 

rendelkezései szerint kell kezelni, másrészt az adósságrendezési eljárás megindítását követően 

keletkezett számlák rendezését a bírósági eljárásban meghatározottak szerint kell rendezni. 

Megállapította, hogy az ülésen jelen vannak a Pensió 17 Kft jogi képviselője és dolgozói is. 

Lehetőséget kíván adni az álláspontjuk megismertetésére. Az ülés ezen része nyilvános, arról 

jegyzőkönyv készül. Legfontosabbnak tartja, hogy lehetővé kell kell tenni a közétkeztetés 

biztosítását a városban. Ezzel kapcsolatosan a Képviselő-testület részéről Sveiczer Sándoron 

kívül Kis Tamás, Török János és Balázs Ferenc kereste meg.  

Megadta a szót a Pensió 17 Kft. jogi képviselőjének. 

 

 

Dr. Vígh Károly ügyvéd 

 

Ismertette, hogy a pensió 17 Kft. célja az étkeztetés további biztosítása Heves városban. 

Ennek azonban feltételei vannak, az eddigi eljárás nem tartható tovább. A cég 2007. óta 

szolgáltat Hevesen, 15 évre szóló pályázatot nyert el, kb. 230-240 millió forint értékű 

beruházást végzett, bérleti díjat fizet, jelenleg 21 főt – korábban 30 főt – alkalmaz. A cég 

fantáziát lát Hevesben. Másfél év óta azonban egyre nagyobb összegű tartozás halmozódott 

fel az önkormányzat részéről. Emiatt kb. egy éve adósságrendezési eljárást kezdeményeztek, 

amelyet a bíróság megszüntetett, mert az önkormányzat kifizette a tartozását. Tovább 

szolgáltattak, azonban ezt követően sem az önkormányzat, sem az Eötvös József középiskola 

nem fizetett, melynek következtében 160-170 millió forint összegű tartozás halmozódott fel ez 

év június végéig. Közben ők fizetik a dolgozókat és minden a szolgáltatással kapcsolatos 

költséget. A tevékenységüket banki hitelből fedezik, egyszer azonban minden pohár betelik, 

ezért írták a levelet. A válasz-tervezetben az önkormányzat arra kéri a céget, hogy folytassák 

a szolgáltatást. Ennek feltétele: biztosítsák, hogy megfizetik a szolgáltatás ellenértékét. A 

Pensió 17 Kft. mintegy harminc önkormányzatnak szolgáltat. Akkora a hevesi kintlévőség, 

hogy az veszélybe sodorja a működésüket. Amennyiben az önkormányzat garantálja és 

elkülöníti a pénzt a szolgáltatás ellentételezésére úgy továbbra is biztosítják az étkeztetést, 

ellenkező esetben azonban: nem. Egy havi étkezési szolgáltatás díja kb. 14 millió forint, ebből 

a szülők által befizetett térítési díj hét millió forint, a másik felét fizeti meg az önkormányzat a 
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normatívából, illetve önkormányzati hozzájárulásból. Az utóbbi időben egy fillért sem kaptak, 

sem amit a szülők befizettek, sem a normatíva összegét. Nem tudja ennek magyarázatát, de ez 

a helyzet őket ellehetetleníti. 

A polgármester által jegyzett válaszlevél-tervezetben nincs szó a középiskola tartozásának 

(kb. 30 millió forint) rendezéséről. Az új működtető, az egyház átvállalja azt, vagy sem? 

Senkitől nem kaptak erre választ. Az adósságrendezési eljárás megindításig felhalmozódott 

tartozásra bejelentették az igényüket.  

 

(09 óra 23 perckor megérkezett az ülésre dr. Nagy Sándor a Pénzügyi Bizottság elnöke – a 

jelenlévő képviselők száma: 10 fő.) 

 

Várható, hogy az adósságrendezési eljárás során a kintlévőség 10-16 %-át kapják csak meg, 

vagyis kb. 150 millió forint veszteségük lesz, annak ellenére, hogy becsületesen teljesítettek. 

Megjegyezte, hogy a korábbi szerződés tartalma csökkent, kivették a szolgáltatási körből az 

idősek otthonát és a szociális ellátást, emiatt csökkent a korábban várt bevétel és a 

foglalkoztatottak száma is.  

Kérte a Képviselő-testületet, tárgyalják meg az előterjesztést és olyan döntést hozzanak, hogy 

továbbra is tudjon a Pensió 17 Kft. szolgáltatni. Ismét felhívja a figyelmet, hogy biztosíték 

nélkül nem tudják vállalni azt. 

  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megköszönte az ügyvéd úr hozzászólását és ismertette, hogy a Pensió 17 Kft-t nem hívták meg 

a mai ülésre, kérdezte, hogy az ügyvéd úr honnan szerzett tudomást az ülésről. 

 

 

Dr. Vígh Károly ügyvéd 

 

Elektronikus úton kapott meghívót. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megkérdezte, hogy kitől, honnan kapta a meghívót. Tudomása szerint nem a Polgármesteri 

Hivatal küldte. A mai ülésen a Kft részére írt válaszlevél ismertetése, megvitatása volt a cél. A 

pénzügyi gondnok álláspontja szerint nem lehet kivételt tenni az adósságrendezési eljárás 

során igényt benyújtó cégek között, ezért nem kívánta meghívni a Pensió 17 Kft-t önállóan. 

 

 

Dr. Vígh Károly ügyvéd 

 

Véleménye szerint, most nem a tartozásról van szó, a további működés és az ellentételezés 

biztosítása a téma. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az Eötvös József Középiskola működésbe adásával kialakult helyzet rendeződni látszik. Az 

egyházzal kötött megállapodás szerint a tartozás átvállalásra kerül, egyeztetni fognak a 



369 

 

kifizetés ütemezéséről. A Szociális Otthon esetében két eljárás lefolytatására került sor 

szabályos keretek között. A Közbeszerzési Bizottság volt elnöke jelenleg is tagja a Képviselő-

testületnek ezt meg tudja erősíteni. A Pensióval kötött szerződést követően döntött a 

Képviselő-testület az idősek Otthona és a Gondozási Központ működésbe adásáról. Az új 

üzemeltető más formában oldotta meg étkeztetést. Megértették a cég álláspontját. Az ügyvéd 

úr szerint a válaszlevél-tervezet nem ad megnyugtató választ a feltett kérdéseikre. 

 

 

Dr. Vígh Károly ügyvéd: 

 

A tervezetben a kért biztosíték adására vonatkozóan egy mondat sincs. 

 

 

Dr. Balázs Éva irodavezető 

 

 Az önkormányzat részéről alapvetően többször kezdeményezték a Pensió 17 Kft-vel kötött 

szerződés módosítását egy előre nem látható ok bekövetkezése miatt, vagyis, hogy több 

intézmény működtetése elkerült az önkormányzattól, így kikerült a Pensió 17 Kft szolgáltatási 

köréből. Konkrét megoldás az ügyben nem született. Az Eötvös József Középiskola 

mindenképpen elkerült volna az önkormányzattól, ha nem az egyháznak adják át, akkor állami 

kezelésbe került volna. Ezt jelezték is, írásban kellett volna megállapodni, ez nem történt meg. 

Az adósságrendezési törvény nem tartalmaz szabályozást a biztosíték adására vonatkozóan. 

Ezzel kapcsolatban az Adósságrendezési Bizottság fog dönteni. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Az adósságrendezési eljárás során bizottság alakult öt fővel, ez a bizottság készíti el az 

anyagokat és terjeszti a Képviselő-testület elé. Nem az ügyvéd által említett 3 fő, azaz a 

jegyző, a polgármester és a pénzügyi gondnok dönt. Elsődleges szempont a gyermekek 

étkeztetésének biztosítása. Az önkormányzat törvény szabta keretek közé van szorítva. 

Legfontosabb, hogy a gyermekek megkapják a nekik járó ellátást. Jelen esetben a két félnek 

megállapodásra kell jutnia. 

 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 

Az elmúlt egy hét alatt nem kapott választ a feltett kérdéseire, ennek a végkifejlete ez a 

mostani ülés. A válságköltségvetés kapcsán erről nem beszéltek, csak az elfogadása utáni 

beszélgetés során tett fel kérdéseket. A pénzügyi gondnok nem adott konkrét választ. 

Megoldási javaslatok kellenek, megállapodásra kell jutni a gyermekétkeztetés biztosítására. A 

fő cél a megállapodás, a megoldás. Javaslata: az ősszel befolyó 100-110 millió forint 

adóbevétel felhasználására rangsort kell felállítani. A napközi otthoni ellátás, a 

gyermekétkeztetés a legfontosabb. Az önkormányzatnak havonta kb. 3,5 millió forintot kell 

hozzátenni a szülői befizetésekhez és az állami normatívához. Ez ebben az évben kb. 14 millió 

forintot tesz ki. Ezt kellene garantálni, annak érdekében, hogy legyen december 31-ig 

gyermekétkeztetés. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Célszerű lenne ezt szűkebb körben megtárgyalni. Egy cég sem juttatható előnybe az 

adósságrendezési eljárás során. Továbbra is tisztázni szeretné a Pensió 17 Kft meghívásának 

körülményeit. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Éves szinten kb. 35 millió forint önkormányzati hozzájárulást kell biztosítani a 

gyermekétkeztetésre. 170 millió forinttal tartozunk a Pensiónak, vagyis úgy tűnik, hogy az 

önkormányzat öt éve nem járul hozzá a közétkeztetéshez. Ezt nem érti. Ha havi szinten 14 

millió forint a költség, akkor hogy halmozódhatott fel egy év alatt 170 millió forint?A 

közétkeztetést meg kell oldani. Az eddigi folyamat nem tartható fenn, a válságköltségvetésben 

erre vonatkozóan megoldás nincs. A válságköltségvetés többek megállapítása szerint is 

statikus. A szerződésben meghatározottak szerint, bizonyos esetekben vissza kell állítani az 

eredeti állapotot. vagyis az önkormányzat visszaveheti és zökkenőmentesen üzemeltetheti a 

konyhákat. Korábban is működött ez. A dolgozók megtartásával létszámuk növelésével, a 

helyi beszállítók bevonásával tudnánk azt működtetni. Az adósságrendezési törvény egy 

vonalat húzott 2012. július 12-vel. Az addig felhalmozódott adósságot a törvény szerint kell 

rendezni. A további szolgáltatást viszont finanszírozni kell, ha ezt eddig nem tudta megtenni 

az önkormányzat, akkor arra a továbbiakban sem lát lehetőséget. 

 

 

(Krusper Éva képviselő 9 óra 51 perckor távozott az ülésről, a jelenlévő képviselők száma 9 

fő.) 

 

 

Török János bizottsági elnök: 

 

Az alapfokú oktatás működtetésével kapcsolatban a három legfontosabb: a tankönyvek 

beszerzése, a napközi és a közétkeztetés biztosítása. Korábban már kérte, hogy a HVNOI 

igazgatója tájékoztassa a szülőket a kialakult helyzetről. A legszerényebb formában kell 

elindítani a tanévet. 

A Pensió 17 Kft-vel kapcsolatban megállapította, hogy tulajdonképpen két szerződést kaptak 

kézhez, véleménye szerint két érvényes szerződés van, nem tudja, hogy miért. Sok mindent 

kifogásolhatónak tart a szerződésekben. Nem térnek ki az extrém esetekre, pl. nem fizetés, 

igény-csökkenés, stb. Havaria eseteket egyáltalán nem kezeli a szerződés, a fenntartóváltást 

sem kezeli. A szerződés megszűnésére van utalás, de nincs konkrét szabályozás. A szerződés 

mindkét fél számára rossz, felül kell vizsgálni, újat kell kötni. 

A középiskolával kapcsolatban elmondja, hogy azt átadta a város a Református egyháznak. 13 

db. számla alapján 14 millió forint tartozás állapítható meg, ezt az összeget megfizeti az 

egyház. A megállapodásban szerepel, hogy az önkormányzat által kötött szerződéseket átveszi 

az új fenntartó. Tudomása szerint napokon belül elkezdődnek az egyeztetések, tárgyalások a 

fizetés ütemezéséről. 
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Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Sveiczer Sándor tanácsnok a konstruktivitás talajára lépett. Örül, hogy előrefele mutatnak az 

elhangzottak.  

Emlékeztette a testületet, hogy tavaly nyáron a lejárt tartozások egy részért rendezte az 

önkormányzat, illetve a Képviselő-testület olyan döntést is hozott, amely a szolgáltatások 

minimalizálására irányult, véleménye szerint ez is okozhatott számbeli eltéréseket. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint akkor adhat a Képviselő-testület biztosítékot, ha kap is. Török János szerint 

nem a legjobb szerződést kötötték a felek. 2013. január 1-től az alapfokú oktatás állami 

irányítás alá kerül. Nem tudni, hogy alakul a helyzet a járási hivatalok kialakítása után. Az 

elvárt biztosítékra vonatkozóan nem vagyunk olyan helyzetben, hogy azt szabadon 

megtehessük. Közös akarattal módosítható a szerződés, erre kell törekedni. A szerződés 

felmondása esetén a Pensió 17 Kft-nek több száz millió forintos követelése lenne. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Az iskolákban a tízórai étkeztetés megvonásának csökkentenie kellett volna a tartozást, nem 

pedig növelni. Információi szerint máshol a rezsi költségek 100 %-ával szolgálatnak a cégek, 

nálunk 115 %-kal, ezáltal előnyösebb helyzetben van a Pensió Hevesen.  

 

 

Dr. Vígh Károly ügyvéd 

 

Megköszönte az észrevételeket. Kis Tamás képviselő hozzászólására reagálva elmondta, hogy 

könnyű összehasonlítani rezsit, de más összetevőket is figyelembe kell venni. Pl. vállal-e a cég 

felújítást, beruházást, stb. A szerződés felbontásra reagálva elmondta, hogy az még tíz évig él. 

A szerződés-szegést az önkormányzat követte el, de nem az a cél, hogy a cég elvonuljon 

Hevesről. A szerződésmódosításról az a véleménye, hogy közbeszerzési eljárásban az 

ajánlattevő, azaz a kiíró teszi a kiírás mellé a vállalkozói szerződést, a nyertes pályázó csak 

aláírhatja azt, így nem igazán rajtuk múlott, hogy mi került abba bele. 

Köszönte az információt az egyházi átvállalással és fizetési hajlandósággal kapcsolatban, 

korábban erre vonatkozó állítást nem kaptak. 

A jövő évi változásokra vonatkozóan elmondta, hogy még van négy hónap addig. Ezt kell 

megoldani. Bárki lesz a fenntartó, étkeztetésre szükség lesz. Hozomra a továbbiakban nem 

fognak szolgáltatni. Megítélése szerint van lehetőség arra, hogy elkülönítsék a pénzt a 

fedezetre. 

 

 

Török János bizottsági elnök: 

 

A szerződéskötéssel kapcsolatban megjegyezte, hogy a közbeszerzési eljárás során az 

ajánlattevőnek, azaz a vállalkozónak kötelessége kezdeményezni a szerződés módosítását, ha 

az a jogszabályoknak nem felel meg. 

A Református Egyháznál szerdán indult eljárás a középiskolai beszállítók kapcsán. 
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Szabó Jánosné Pensió 17 Kft. alkalmazottja 

 

A dolgozók nevében szeretne hozzászólni. 2007-ben, amikor a közétkeztetés az 

önkormányzattól vállalkozói működtetésbe került a dolgozók választhattak, hogy vagy 

átmennek a Pensióhoz dolgozni, vagy végkielégítéssel megszűnik a jogviszonyuk. Inkább a 

munkát választották és dolgoztak tovább. Most egy hétre kötöttek velük szerződést, teljesen 

bizonytalan helyzetbe kerültek. Kérte, hogy a Képviselő-testület ezt is vegye figyelembe a 

döntése során. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A közétkeztetésre mindenképpen szükség van és szükség lesz ezután is az ott dolgozó 

szakemberekkel együtt. 

 

 

Bálint Istvánné Pensió 17 Kft. alkalmazottja 

 

Szintén a dolgozók részéről kívánt szólni. Szereti a munkáját, szereti ellátni a gyermekeket. 

Reméli, hogy továbbra is lesz munkája. Ő sem kapott meghívót az ülésre most sem és akkor 

sem amikor évekkel ezelőtt „el lettek adva.”Két év kellene ahhoz, hogy meg legyen a negyven 

éves jogviszony és jogosult legyen a nyugdíjra. Szeretné, ha olyan döntés születne, hogy ne 

kerüljenek az utcára, mert neki ebben a korban már kevés esélye van az elhelyezkedésre.   

 

 

Báder Csaba SZMK vezető 

 

Nem csak a Körzeti Tagiskola Szülői Munkaközössége nevében beszél. A szülők befizették a 

térítési díjakat, az állami normatíva is biztos megjött az önkormányzathoz. Nem tudja, hogyan 

keletkezett a tartozás. Szertné, ha továbbra is biztosítva lenne a gyermekétkeztetés, ennek 

érdekében várja a testületi döntést. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Meghallgatták a képviselők és az érintettek hozzászólásait, véleményeit, észrevételeit. 

Indítványozza, hogy mindezek ismeretében a Képviselő-testület zárt ülésen foglaljon állást az 

előterjesztés ügyében. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az ülés zárt ülésként történő 

folytatásáról.  

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a javaslatot 6 igen szavazattal 

támogatta, 1 nem szavazat ellenében, 2 tartózkodás mellett. 

 

Csáki Zsigmond polgármester bejelentette, hogy a napirend tárgyalását a testület zárt ülésen 

folytatja, majd 10 óra 15 perckor 5 perc szünetet rendelt el. 
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Szünet után: 

 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

Ügyrendi kérdésben kért szót. Ismertette, hogy a zárt ülés tartásához minősített többség, azaz 

hét igen szavazat szükséges, ezért nem hozott érvényes döntést a szünet előtti szavazás. 

Ismertette továbbá, hogy a Polgármesteri Hivatal nem küldött meghívót a Pensió 17 Kft. 

részére. A Képviselő-testület nyílt ülésen folytathatja az ülést, a zárt üléshez újabb javaslat és 

újabb szavazás szükséges. 

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Javasolta, hogy a Képviselő-testület zárt ülésen folytassa a napirend megtárgyalását és az 

állásfoglalás kialakítását. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a zárt ülés elrendeléséről. 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal 1 nem szavazat és 1 

tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

116/2012. (VIII. 31.) önkormányzati határozat 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2011. 

(IV. 1.) önkormányzati rendelet 18. § (3) bekezdésében 

foglaltak alapján „Tájékoztató a Pensió 17 Kft 

megkereséséről” című előterjesztés tárgyalásának 

folytatására zárt ülés tartásáról határozott. 

Felelős:  Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester a Képviselő-testült nyílt ülését 10 óra 30 perckor bezárta. 

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

      Csáki Zsigmond Szabó Sándor 

         polgármester jegyző 
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Képviselő-testület 2012. augusztus 31-i rendkívüli nyílt ülésének szavazási eredményei 

 

 

Napirend előtt: szavazás a napirendről 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. napirend: szavazás zárt ülés tartásáról 
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1. napirend: szavazás zárt ülés tartásáról 

 

 
 

 

 

 

 


